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Inz. Energietoeslag - Dhr. Van den Berg (D66) 
 
Geacht College, 
 
Tussen nu en 19 december wordt de energietoeslag 2023 van 800 euro automatisch, dus zonder 
aanvraag uitbetaald aan huishoudens met een inkomen tot 120% van het sociaal minimum. Dit zijn 
de huishoudens die bekend zijn bij de gemeente vanuit de participatiewet.  
Daarnaast is er een groep van zo’n 400 huishoudens die in 2022 ook al een toeslag hadden 
ontvangen maar die worden eerst gescreend door een inlichtingenbureau Dit moet gebeuren voor 8 
januari. Voldoen zij aan de 120% voorwaarde dan ontvangen ook zij alsnog automatisch de toeslag. Is 
dat niet zo, dan ontvangen zij hierover bericht. Na 8 januari kan iedereen alsnog een aanvraag 
indienen. Dit wordt bekend gemaakt via de gemeentelijke website en social media. Mijn vragen 
hierover dien ik mede in namens de vrijwilligers van de seniorenvereniging Katholieke Ouderenbond, 
Het Zorgcollectief en Gehandicaptenzorg. Deze vrijwilligers hebben namelijk vorig jaar deze 400 
burgers geholpen met het invullen van het vragenformulier: 
 

1. Er wordt gesproken over een inlichtingenbureau. Is dat een extern adviesbureau of valt dat 
onder de gemeente? 

2. Wat gaat dit inlichtingenbureau precies doen met welke gegevens, anders dan de gegevens 
die al bekend waren bij de aanvraag 2022? 

3. Gaat het lukken om 8 januari deze screening van 400 dossiers klaar te hebben?  
4. Is de wethouder zich bewust van het feit dat mensen na 8 januari massaal aanvragen zullen 

gaan indienen en daarbij weer zullen aankloppen bij de vrijwilligers? Hetgeen overigens nu al 
gebeurt 

5. En is de wethouder zich bewust dat er dan grote chaos gaat ontstaan omdat verschillende 
trajecten door elkaar gaan lopen, met name als de deadline van 8 januari niet gehaald 
wordt?  

6. Is de wethouders zich bewust van het feit dat informatievestrekking via de website en social 
media veel mensen niet zal bereiken? 

7. Is het niet beter al deze inwoners persoonlijk aan te schrijven, hetgeen mogelijk moet zijn 
want de gegevens zijn bekend? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
Laurens van den Berg 
D66 
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